
 
Van: >  
Verzonden: zaterdag 9 december 2023 06:30 
Aan: +AW Griffie Albrandswaard <griffie@albrandswaard.nl> 
CC:  
Onderwerp: Plannen gemeente uitbreiding Don Bosco 

 

 

Geachte heer/mevrouw, 

 

Ik benader u nav de berichten die ik heb gehoord over de plannen van de gemeente en de Don 

Bosco school over uitbreiding aan de Dorpsdijk. 

 

Laat ik beginnen met dat ik de informatie voorziening vanuit de gemeente zeer minimaal 

vindt. Mogelijk had ik van de uitbreiding moeten weten maar één brief in het verleden met de 

intentie tot uitbreiden en nu erachter komen dat er een vrij concreet plan ligt, staat niet in 

verhouding tot elkaar. En het is niet dat de gemeente niet bekend is met de bewoners aan de 

Dorpsdijk. We hebben namelijk al enkele jaren geregeld 'contact' over de verkeersoverlast die 

wij ervaren aan deze dijk. En met de plannen voor uitbreiding van de Don Bosco school gaat 

dit er niet beter op worden. Natuurlijk begrijp ik dat uitbreiding noodzakelijk is, mijn zoontje 

gaat hier naar school en het plein wordt steeds verder volgebouwd en de klassen steeds voller 

gezet. Echter kan uitbreiding plaatsvinden op de parkeerplaats achter de school of mogelijk 

zelfs op het deels braakliggende terrein bij Abel Tasman. Waarom moet de last van 

uitbreiding wederom bij de bewoners van de Dorpsdijk komen te liggen? Ik ben één van de 

bewoners die in de 30 meter richtzone woont en ik heb al een school in mijn 'achtertuin', ik 

hoef er ook nog niet 1 in mijn 'voortuin'.  

 

Ik zou de gemeente willen vragen en adviseren om eerst eens fatsoenlijk te communiceren, 

bepalen en vooral (nu echt) te gaan uitvoeren wat nodig is om de Dorpsdijk meer autoluw en 

veilig te maken. Om vervolgens te gaan bekijken wat de mogelijkheden zijn voor uitbreiding 

van de Don Bosco school en welke randvoorwaarden en voorbereiding hiervoor nodig zijn. 

Daarbij kijken mijn buren en ik nu al bijna 5 jaar naar een braakliggend terrein met hekken er 

omheen, een jaar extra gaat ook nog wel lukken. 

 

 

Helaas kan ik 18 december niet bij de raadsvergadering aanwezig zijn. Ik ga er vanuit dat 

mijn e-mail wordt behandeld. In de cc neem ik mijn buurvrouw mee die al enige tijd 

betrokken is. 

 

 

Met een groet,            

 


